
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 9. listopadu 2023 
 
Přítomni: Čepek, Forst, Hladík, Nečaský, Sgall, Šámal, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
Hosté: Yaghob (po bod 11), T. Dvořák, Brom (od bodu 12) 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (19. 10.) - bez připomínek. 
 
 2. Kol. Yaghob prezentoval představu zabezpečení dalšího vývoje (nejen) 

Recodexu v rámci nové skupiny pod SISALem. Proběhla diskuse o možnostech 
financování a časovém plánu. Kolegium vyslovilo souhlas s touto vizí a vypsáním 
potřebné pozice. 

 
 3. Pro náš projekt ERDF v rámci OP JAK je třeba do 18. 12. připravit podklady, 

zejména tři nabídky na každou investiční součást. Detaily je možné konzultovat 
s kol. Nyklovou a OGAP. 

 
 4. V OP JAK excelentní výzkum budou financovány projekty Georizika a Brady. Je 

třeba vyjasnit rozpočty dle pokynů OGAP. 
 
 5. V GAČR bude financován JUNIOR STAR projekt kol. Braunfelda. 
 
 6. Bylo by zapotřebí doplnit resp. obnovit nominace do panelů GAČR, tj. oslovit 

vhodné kandidáty. V současném režimu se uchazeči hlásí sami, žádáme ale o 
oznámení nominací na OGAP. 

 
 7. Proděkan Sgall vyzval ke kontrole, aby veškeré ekonomické záležitosti byly letos 

řešeny s dostatečným předstihem před koncem roku. 
 
 8. Proděkan Sgall upozornil na pravidelné inflační navýšení nájmů. 
 
 9. Proděkan Sgall informoval, že dojde k prodloužení SVV projektů o rok se zhruba 

20% snížením podpory. 
 
 10. Vedení fakulty upozornilo na vysoké náklady výjezdních seminářů KSP apod. 

s ohledem na poměr počtu účastníků a organizátorů. 
 
 11. Proběhla diskuse o vhodnosti požadavku fyzického tisku závěrečných, zejm. 

bakalářských prací. Kolegium výrazně preferuje zrušení této povinnosti. 
 
 12. Kol. T. Dvořák a Brom referovali o personální situaci herní skupiny. Proběhla 

dlouhá diskuse jejím možném řešení a dopadu na případné reakreditace. 
Kolegium souhlasí s urychlenou přípravou úprav akreditací a podporuje jednání 
s firmami o pomoci MFF udržet studijní program, který jim vychovává možné 
zaměstnance. 

 
 13. Proděkan Sgall vyzval k urychlené kontrole obsahu propagační brožury a 

k následným drobným úpravám. Podklady sbírá kol. Čepek. 
 



 14. Proběhla diskuse o povinných kurzech pedagogických kompetencí. Sekce by se 
do přípravy jejich podoby měla zapojit, aby výsledkem byl skutečný přínos pro 
naši výuku. Za sekci koordinuje KSVI. 

 
 15. Běžící habilitace a profesury se zkomplikovaly z formálních důvodů. Hledá se 

nejméně bolestivé řešení. 
 
 16. Snaze rektorátu o zavedení microcredentials je možné dobrovolně vyhovět na 

základě iniciativy vyučujících. Koordinované zavádění sekce v tuto chvíli 
neplánuje. Program má velkou administrativní zátěž. 

 
 17. Pár dní po otevření rotundy došlo k vytopení kuchyňky vodou z dřezu. Příčina je 

technická, ale není jasná. Řešení se spolu s dodavatelem hledá. 
 
 18. Příští středu proběhne v budově stávka za klima. Bude probíhat i v noci, pod 

dohledem kol. Petříčka. 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


